
Protokół nr 6/24 
z posiedzenia Komisji 

Zdrowia i Pomocy Społecznej 
z dnia 28 listopada 2024 roku 

Komisja obradowała w składzie: 

Zgodnie z lista obecności (zał. nr 1) 

1. Pomoc wychowankom placówek opiekuńczo-wychowawczych w 

usamodzielnianiu się. 

2. Opiniowanie projektów uchwał na sesję. 

3. Sprawy wniesione, wolne wnioski. 

4. Zakończenie. 

Przewodniczącą Komisji Danuta Zalewska otworzyła obrady o godz. 10:34 . 

Ad. 1. 

E. Maziarz Rudnik Dyrektor PCPR przedstawiła informację nt. pomoc wychowankom 

placówek opiekuńczo-wychowawczych w usamodzielnianiu się ( zał. nr 2). Liczba 

wychowanków w trakcie procesu usamodzielniania w 2023 r. wynosiła 26, natomiast w 

2024 r. 28. Wskazała na poszczególne zasady przyznawania środków finansowych. 

Wspomniała o zapewnieniu bezpłatnego wsparcia w ramach realizowanego projektu: 

"Rodzina w centrum Etap I". Przybliżyła ideę mieszkania treningowego. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia D. Zalewska zapytała o losy podopiecznych w RDD 

w Wąwelnie. 

B. Lida Dyrektor CADD w Więcborku odpowiedziała, że część dzieci trafiło do 

rodziny zastępczej w Bydgoszczy, dwójka do placówki którą kieruję. 

Radny A. Atamański zapytał o celowość środków przyznawanych podopiecznym. 

E. Maziarz Rudnik Dyrektor PCPR staramy się ukierunkować osoby na co mają 

wydatkować środki, które maja być przyznawane na wniosek. 

B. Lida Dyrektor CADD w Więcborku podkreśliła, że proces usamodzielniania 

odbywa się poprzez stopniowanie trudności takich jak codzienne obowiązki przy 



gotowaniu, sprzątania itp. Od momentu kiedy sami zaczęliśmy przygotowywać posiłki 

dzieci zaczęły inaczej funkcjonować. Dzieci są angażowane w różne czynności. 

Wspomniała, że środki z tytułu alimentów, 800 plus, renty rodzinnej umieszczane są na 

subkontach podopiecznych. 

Podkreśliła, że dyrektorzy domów dziecka w całym kraju borykają się z trudną sytuacją 

związana z obsadą i przerostem ilości wychowanków w czternastoosobowych 

osobowych placówkach. 

E. Maziarz Rudnik Dyrektor PCPR dodała, że w dalszym ciągu nie ma kandydatów na 

rodzinę zastępczą. 

Ad. 2. 

Komisja nie opiniowała uchwał na sesję. 

Ad. 3. 

Radny A. Atamański zauważył, że posiedzenia komisji kolidują z sesjami rady 

miejskiej w Kamieniu Kraj. Czy jest możliwość przesunięcia rozpoczęcia posiedzeń 

komisji na godz. 11? 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej D. Zalewska przyjęła sugestię 

przedmówcy. 

Zwróciła się do członków komisji, aby przygotowali propozycję do planu pracy. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy 

Społecznej D. Zalewska zamknęła posiedzenie o godz. 11.28. 

Protokołowała: 

Ad. 4. 
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